
 

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2021 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Θέμα: «Το ακριβές ποσό του αποθεματικού της ΑΤΤΙΚΟ ΜΕΤΡΟ Α.Ε» 

Σύμφωνα με πρόσφατο δημοσίευμα το αποθεματικό της εταιρείας ΑΤΤΙΚΟ 

ΜΕΤΡΟ Α.Ε ήταν τον Σεπτέμβριο του 2019, 920 εκατομμύρια ευρώ ενώ τον φετινό 

Ιούλιο 260 εκατομμύρια ευρώ. Ως αποθεματικό, όπως καλώς γνωρίζετε ορίζεται το 

ποσό, που δεσμεύεται από τα διανεμητέα κέρδη των εταιρειών και χρησιμοποιείται 

αποκλειστικά για την ανάπτυξη και επέκταση της εταιρείας. Με βάση τα παραπάνω το 

αποθεματικό μιας εταιρείας δεν μπορεί να χρησιμοποιηθεί για να καλυφθούν άλλες 

υποχρεώσεις της. 

Εν προκειμένω, εάν πράγματι υπάρχει μείωση του αποθεματικού κατά 660 

εκατομμύρια ευρώ, θα πρέπει το ποσό αυτό, σύμφωνα με τον σκοπό του 

αποθεματικού, να έχει χρησιμοποιηθεί για την ανάπτυξη και επέκταση της εταιρείας 

και όχι σε άλλες χρήσεις. 

Επειδή η εταιρεία ΑΤΤΙΚΟ ΜΕΤΡΟ Α.Ε αποτελεί επιχείρηση δημοσίου 

συμφέροντος, καθώς παρέχει συγκοινωνιακό έργο και ως εκ τούτου υπάρχει αυξημένο 

ενδιαφέρον του κοινού για τη λειτουργία της. 

Επειδή το αποθεματικό των 920 εκατομμυρίων ευρώ αποτελούσε, σύμφωνα 

με το δημοσίευμα, μέρος των 37 δις ευρώ, που ήταν το «μαξιλάρι ασφαλείας», το οποίο 

άφησε ως προίκα η προηγούμενη κυβέρνηση.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός  

Ποιο είναι σήμερα το ακριβές ποσό του αποθεματικού της εταιρείας ΑΤΤΙΚΟ 

ΜΕΤΡΟ  Α.Ε και αν έχει χρησιμοποιηθεί μέρος αυτού, τι ποσό και σε ποιες 

χρήσεις χρησιμοποιήθηκε; 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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